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Malgorzata Szymarlska

Radna Rady Miasta Wloclawek

Marek Wojtkowski

Prerydent Miasta Wlocfawek

ZAPWANIE

Szanowny Panie Prezydencie,

Biorqc pod uwagg zapytania mtodziezy wloctawskiej zwracam sig do Pana

Prezydenta z pytaniem czy w zwiqzku z inwestycjq ,,Park na Siodowie" jest brana pod

uwag? wspolpraca ze Zwiqzkiem Harcerstwa Polskiego w sprawie modernizacji

budynku hufca ZHP przy ulicy Szpitalnej 33, by ten wpisal sig w nowo realizowanq

inwestycjg?
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